
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 180924 kl. 19 - 21. 
 

1. Siden sidst 
20 minutter 

Formål: Vidensdeling. 

- Status på sygefravær (Ser godt ud – se bilag) 

Info om sygefravær 

- Motionsdag 

4. – 9. klasse deltager i år i vores eget 

arrangerede mud-race. Det foregår i Nr. Hostrup 

Krat. 0.-3. kl. tager også med til Nr. Hostrup Krat, 

men går en ”alm.” tur i skoven. 

- Fra møde med BU udvalget og Område MED 

Stubbæk Skole får meget ros fra det politiske 

udvalg og område MED. Et meget lavt 

segregeringstal (1%) giver en særlig økonomisk 

muskelkraft, som resulterer i mange flere hænder 

til at løfte kerneopgaven. 

- Fra formanden 

Har været til møde ang. kost på skoleområdet. 

Forskellige emner har været til debat, såsom gode 

madvaner, spisefællesskaber, bæredygtighed 

m.m. 

Formanden er indkaldt til formændnetværksmøde 

d. 24. okt. 

- Andet 

- Kort status på de nye mobilregler – det går godt. 

- Politiet er blevet tilkaldt i forhold til at tjekke op på 

- vores trafiksikkerhed, herunder knallertkørsel. 

- Et ønske om at sætte nye brædder op ved nogle 

bænke (drøftes på kontormøde). 

- Opfølgning på cykeltrafikken ved stien udenfor 

SFO. (drøftes på kontormøde) 

 

2. Nyt fra elevråd 
10 minutter 

 

Formål: Præsenterer sig selv. 

Ikke tilstede, men to drenge (Emil og Benjamin) fra 9.b 

er valgt som formand og næstformand. 

3. Tilbagemelding fra FM 

15 minutter 

Formål: Vidensdeling. 



 

- Et ønske om bedre kommunikation ved 

klassedelinger. 

- En opmærksomhed på, at elever på mindre hold 
ikke skal ”forkæles” med hyggeting såsom slik og 

sodavand. 
 

Vidensdeling fra forældremøderne 24 - 25 
 

4. Svømning 25-26 
10 minutter 

Formål: Vidensdeling og til udtalelse. 

 

Et forældrepar har henvendt sig vedr. 

organiseringen af svømning. 

En drøftelse i bestyrelsen om hvorvidt man kan udvide 

svømmetiden. Bestyrelsen udtaler, at ledelsen skal 

undersøge mulighederne i samråd med svømmelærerne. 

 
LILLE PAUSE Bitten har en kage med. Hvem tager med næste 

gang? 

5. Fysiske rammer 

 
20 minutter 

  

Formål: Vidensdeling og til udtalelse. 

 

- SFO udvendig/indvendig 

Ny rutsjebane og legetårn ude på pladsen 

Der bliver snarligt sat en proces i gang omkring 

indvendig vedligeholdelse i sfo. 

- Bygning – herunder MAD lokale og toiletter 

Der er bevilliget penge til renovering af faglokaler, 

herunder madkundskab. Vi forventer, at processen kan 

starte i løbet af næste skoleår. 

Hvis der er økonomi til det, vil vi gerne renovere vores 

toiletforhold i indskoling og mellemtrin. 

 

- Inventar – herunder møbler indskoling 

Forslag fra ledelsen om at påbegynde en udskiftning af 

møbler i indskolingsklasserne. Én klasse skiftes ud pr. år 

og så skulle hele fasen gerne være skiftet ud efter 3-4 

år. 



 

Anbefaling fra IT om at indkøbe 30 nye PC’ ere til næste 

skoleår. 

Et spørgsmål til, om man kan etablere busskure ved 

busholdepladsen. Ledelsen retter en henvendelse til 

busselskabet på vegne af bestyrelsen. 

5.  Klassemiljøer – status 

og tanker til 
optimering 

 
20 minutter 

Formål: Vidensdeling og blive klogere sammen. 

Ledelsen medbringer et oplæg. 

En længere gennemgang og drøftelse af oplæg. 

6. 

 

Punkter til næste gang - Svømmehal 

- Genbesøg af trafikpolitik 

- Genbesøg af ét princip 

- Økonomi til toiletter 

 Eventuelt Møde næste gang er Mandag den 21.10 

 

 

 

 

 

 
 

 

Vh 

Mette Faudel Dall                                                     Michael Petersen 


